



S I P
O F
G O L D

SIEGER
by
FÜRSTENBERG

SIP
OF
GOLD

Something
beautiful



SIP OF GOLD

DEDICATED TO ALL
THOSE WHO LOVE
CHAMPAGNE AS MUCH
AS WE DO

THE FINEST HANDCRAFTED PORCELAIN TUMBLERS

Unsere handgefertigten Becher verbinden feinstes Porzellan mit 24-Karat Gold, das im Zusammenspiel mit einem Getränk Hunderte von Reflexionen erzeugt. So entsteht der namensgebende Eindruck flüssigen Goldes. Zwei Becher mit purem Platin ergänzen die Kollektion.

Our handcrafted tumblers pair finest porcelain with 24-carat gold. The interplay between the gold and the drink results in hundreds of reflections, creating the impression of liquid gold that gives the collection its name. The range is rounded off with two tumblers plated with pure platinum.

THE SPARKLING 4 -
WIR LIEBEN FARBE

Mit den vier einzigartigen Charakteren The Sparkling 4 schlagen wir ein neues Kapitel in unserer Becherkollektion auf. Frisch, frech, farbenfroh erobern sie die Herzen aller heimlichen Superhelden und sorgen für fantastische Momente auf jeder Party. Für uns ein unschlagbares Team.

THE SPARKLING 4 -
WE LOVE COLOUR

The Sparkling 4 marks the start of a new chapter in our tumbler collection. Cool, cheeky and colourful, these four unique characters will appeal to everyone's inner superhero and bring fantastic moments to every party. An unbeatable team.

www.sieger-germany.com



WHITE
Plain



WHITE
Cushion



CA' D'ORO
Cross Stripes



CA' D'ORO
Cross Stripes



THE SPARKLING 4
Rumble Rex



THE SPARKLING 4
Star Man



WHITE
Woven



WHITE
Circus



BLACK & WHITE
Stars



BLACK & WHITE
Diamonds



THE SPARKLING 4
Glamour Girl



THE SPARKLING 4
Marvellous Monkey



WHITE
Moon



NOIR
Plain



BLACK & WHITE
Dots



BLACK & WHITE
Check



PLATINUM
Plain



PLATINUM
Cushion



NOIR
Cushion



NOIR
Woven



GRETA
Circles



GRETA
Squares



DRIPS & DROPS
Drips



DRIPS & DROPS
Drops



NOIR
Circus



NOIR
Moon



HANDWERKS KUNST -
MADE IN GERMANY

Unsere Champagnerbecher Sip of Gold entstehen in filigraner Handarbeit. Mit größter Sorgfalt und viel Fingerspitzengefühl werden alle Unikate gefertigt, makellose Oberflächen erzeugt und einzeln veredelt. Es bedarf bis zu 100 Hände, bevor ein derart feines Objekt die Porzellanmanufaktur FÜRSTENBERG verlässt.

HANDCRAFTED QUALITY -
MADE IN GERMANY

Our champagne tumblers Sip of Gold are meticulously handcrafted with the greatest of care and an exquisite delicacy of touch. It takes the work of up to 100 hands before one of these finely crafted pieces is ready to leave the Porzellanmanufaktur FÜRSTENBERG.

www.fuerstenberg-porzellan.com

*
SIEGER
by
FÜRSTENBERG

